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Jari Jääskeläinen sekä 25 muuta valtuutettua jättivät valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen: 

”Rottien määrä voi paisua ilmastonmuutoksen myötä ‐ lämmin ja lumeton talvi hellii siimahäntiä”

Näin uutisoi STT Kainuun Sanomissa ja Helsingin Sanomissa 5.6.2023.
Rotta havainnot ovat kasvaneet myöskin Vantaalla ainakin Päiväkummussa.
On käsittämätöntä, että elintarvikkeita tuodaan Rinki Kierrätyspisteiden viereen ja näin tarjotaan 
valmisateria rotille. 

Me allekirjoittaneet esitämme; että Vantaan kaupunki järjestää kierrätyspisteille selkeät opastetaulut, 
jossa kerrotaan elintarvikkeiden tuomisen alueelle olevan kielletty! 
Myös kaupungin asukkaita on opastettava vastuulliseen puutarhan hoitoon, ettei esimerkiksi 
omenapuun omenia kipata lähiojaan rottien ruuaksi, vaan nekin on kierrätettävä. 
Kaupunkilaisia on syytä muistuttaakin biojätteiden kierrättämisvelvoitteesta, joka edellyttää taajamien 
pientaloja kierrättämään biojäte (2024). Biojäte astioiden rekisteröintipakko astui voimaan tänä 
kesänä.”
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmistetavaksi. 
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